
Аднан Башић 

1. Питање постављено Федералном министарству образовања и науке и 

Министарству просвјете и културе Републике Српске: „Свједоци смо 

неконтролисане експанзије приватних универзитета и факултета, који додјељују 

дипломе упитне вриједности, што показују примјери немогућности 

верификације тих диплома на универзитетима изван БиХ, те приликом 

конкурисања за запошљавање у државну службу. Стога тражим од Федералног 

министарства образовања и науке и Министарства просвјете и културе 

Републике Српске да ми доставе стратегије заштите студената и могућих 

студената таквих факултета.“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ и Влади Зеничко-добојског кантона: 

„Подаци о загађености ваздуха у ЗДК до којих се дошло уз помоћ мобилне 

мјерне станице Универзитета у Зеници (УНЗЕ) катастрофални су, што потврђује 

њихов извјештај, у којем стоји да је од 1. јануара 2011. до 31. децембра 2011. 

године утврђено прекорачење од 322 сата, а према прописима ФБиХ 

прекорачење не смије бити више од 24 сата у току цијеле календарске године. 

Такође, 05. 10. 2011. године имали смо „стање узбуне“ јер су концентрације SO2 

три сата узастопно биле преко 500µg/m
3
, а 06. 10. 2011. године концентрација 

SO2 била је дупло већа од граничне вриједности, чак 1017 µg/m
3
. Будући да 

општина Какањ из које ја долазим предњачи по питању загађености ваздуха, 

постављам питање: Када ће бити предузете мјере за смањивање концентрације 

полутаната (O3, CO, SO2, бензена етилбензена, M&P – ксилeнa, О – ксиленa, 

толуена) и концентрације лебдећих честица (PM10)?“ 
 


